
Dato 14. juni 2023

Tidspunkt 17.00-19.00

Sted Personalerummet på Parkvejens skole

Afbud Dorthe Sørig, Jan Løth

Deltagere Harry Lauritsen, Tina Frøslee Lorentzen, Mads-Ole Bak, Anne Louise Kronborg, Marie Therkildsen, Michael Winther, Sabine
Mikkelsen, Stine Sørensen, Kristina Pedersen, Flemming Smith, Anna, Maria Gaston, Anton, Meike Diederichsen

Mødeleder/ordstyrer Mads-Ole Bak

Referent Flemming Smith

Tidtager Harry Lauritsen

Snack/Kaffe/the/vand Harry Lauritsen

Punktets karakter O: Orientering D: Drøftelse B: Beslutning

Pkt. Karak
- ter

Tid Ansvarlig Punkt Referat

1 O 17.00 Alle Siden sidst Intet til punktet.

2 O 17.10 Anton og
Anna
Harry
Flemming

Information fra:
Elevråd

Parkvejens skole

Odder Ungdomsskole

Elevråd
Afslutning med Bowling.
Evaluering af skoleåret i elevrådet.
Der er investeret i forskellige aktivitetsredskaber mv. og noget er blevet brugt.
Vi hjælper elevrådet - børn som voksne, med at lave en bedre indsats for renere
toiletter og bedre adfærd.



Parkvejens Skole
Afvikling af 8.årgang - valgfag. Der er afviklet valgfagsprøver og det har været
spændende at se hvad der er blevet frembragt. Der har bl.a. været udstillinger i
valgfaget Billedkunst og Håndværk/Design.
De mundtlige prøver afsluttes torsdag den 15.juni 2023.
Sidste skoledag bliver afviklet fredag den 16.juni. Program for 9-13 på skolen, og
mellem 13-15.30 i Spektrum.
Odder10 flytter til Campus, Østermarksvej - Odder, pr. 1.8.2023
Anni Bjørn, leder af SFO samt 1. og 2.årgang, har fået nyt job. Et opslag er aktivt.

HOP-IN
Afvikles af Jordbrugets Uddannelsescenter (JU) i samarbejde med øvrige
ungdomsuddannelserne, sammen med 7.klasseselever fra forskellige Odder-skoler.
Eleverne er inddelt i workshops. Praktisk arbejde.

Ungdomsskolen
Nye hold.
Lukning af crosshold i ungdomsskolen.
Klub åben 23-24.
Heltidsundervisningen fra Ungdomsskolelov til Folkeskolelov.

3 O 17.30 Flemming og
Harry

Tina

Økonomi

Status juni 2023 for
Parkvejens skole (Flemming)
Odder Ungdomsskole (Harry)

Politiske planer for bespa-
relser på specialområdet

PS
Der er en proces i gang i det politiske udvalg, hvor der skal vurderes på de
økonomiske udfordringer på det specialiserede område. Når processen er afsluttet,
kan vi få overblik over forbrug og budget.
Indtil da holder vi igen med anvendelse af midler, såvel i drift som anlæg.

US
Balance

Skolebestyrelsens input til politikerne
Der er blevet sendt en skrivelse fra skolebestyrelsen til Udvalget for Børn og Skole.
Der har været foretræde for såvel dette udvalg, samt økonomiudvalget.
Der er blevet bedt om en mere langsigtet plan for økonomi på skoleområdet.

4 O 18.00 Mads-Ole/
diverse
udvalg

Videre arbejde med SKAL
opgaver ud fra Storyboard/
Handleplan

Arbejdet fortsætter efter sommerferien.



5 O 18.15 Harry Princip for klassedannelse -
Udmøntning på 3. årgang til
kommende skoleår

Der er en proces i gang ift. ny klassedannelse.

6 O, D 18.30 Tina Håndtering af
forældrehenvendelser

Punktet blev drøftet.

7 D 18.45 Anne-Louise Skærmanvendelse på PS Punktet behandles i bestyrelsen på et senere tidspunkt.

5 D, B 18.55 Alle Hvad skal kommunikeres ud og
hvem gør dette?

Bestyrelsen udsender en sommerhilsen til alle forældre via Aula.

6 18.55 Evt. Intet at bemærke.


